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W odpowiedzi na interpelację nr 90/2019 uprzejmie informuję, że do sklepów 

wielkopowierzchniowych zostały wystosowane pisma z prośbą o zajęcie stanowiska 

dotyczącego możliwości zamontowania automatów skupujących plastikowe butelki PET.          

Z większości otrzymanych odpowiedzi wynika, że placówki aktualnie nie planują ustawienia 

przedmiotowych pojemników. 

Prowadzone będą dalsze rozmowy w celu utworzenia sieci punktów skupu butelek           

z tworzyw sztucznych oraz ze szkła, co niewątpliwie powinno przyczynić się do zwiększenia 

strumienia selektywnie zbieranych surowców, a także umożliwi miastu osiągnięcie 

wymaganych ustawowo poziomów odzysku i recyklingu tworzyw sztucznych oraz szkła. 

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Andrzej Gutkowski 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


